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Sent Fri 8 28 2020 9 36 02 AM

Subject RE extra info onderzoek antistoffen COVID19 bij onder medewerkers

Received Fri 8 28 2020 9 36 03 AM

Zie hieronder in het rood
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Verzonden donderdag 27 augustus 2020 22 06

Aan ^^^@minvws nl

Onderwerp RE extra info onderzoek antistoffen COVID19 bij onder medewerkers

10 2e a]l0 2e | «2e 10 2e |@minvws nl10 Je

Dankje wel^^^^ fijn dat je gebeld hebt

Vond het ook wel een rustig bericht dat je vanmorgen doorstuurde terwijl het inderdaad zwaar en ingrijpend is geweest

Ten aanzien van bezoekers doen ze allemaal mondmaskerop begreep ik wel uit NRC hoef je niet na te vragen hoor Alleen in

bepaalde gevallen bijvoorbeeld als de besmettingsgraad in de omgeving van een locatie stijgt en bijvoorbeeld bij mensen met

dementie

En kennelijk genoeg PBM

Lijkt me wel goed om mailtje van zeg 5 bullits te maken voor minister en anderen
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Onderwerp RE extra info onderzoek antistoffen COVID19 bij onder medewerkers
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Net Steven Han gesproken
Hij heeft behoorlijk druk gehad gaf hij Veel media aandacht voor het onderzoek ook Nieuwsuur had hem benaderd voor

reactie over het gebruik van PBM

Aanleiding van het onderzoek was de onrust onder de medewerkers over besmettingsgevaar Ze hebben dialoogsessies
gehouden waarin dit naar voren is gekomen
In media lag ook nadruk op iedereen testen Hij gaf aan dat het iets genuanceerder ligt Ze gaan passen testen als er

aanleiding voor is bijvoorbeeld als een familielid van een medewerker is besmet Hij gaf een voorbeeld van een

medewerker waarvan de moeder besmet was en zij zelf geen klachten had Na het testen bleek ze positief te zijn en had

daarvoor met clienten gewerkt die testen gelukkig negatief
Wat heel interessant was is dat ze vooral in de afdelingen van clienten met dementie extra maatregelen hebben genomen

en gaan nemen

Verder gaf hij aan dat er nog een kwalitatieve duiding komt van het onderzoek Die zai hij met ons delen zodra er

concepten liggen
Wij houden contact met hem en kunnen hem altijd benaderen voor vragen of om te sparren

Tot zover
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Onderwerp FW extra info onderzoek antistoffen COVID19 bij onder medewerkers

@minvws nl10 2e

Goedemorgen

Hierbij de informatie die ik van de instelling Land van Horne heb ontvangen Ik spreek meneer Han straks en doe daarna weer

verslag

Groet
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Onderwerp extra info onderzoek

Geachte mevrouw ^j| besteliiUItSl

Zoals afgesproken zou ik u nog enige informatie sturen naar aanleiding ons onderzoek

Morgen ben ik telefonisch bereikbaar op ^^^^^^^^Tussen 14 00 14 30 kan ik ook of anders na 15 30

Hartelijke groet

Steven Han

Voorzitter Raad van Bestuur

Stichting Land van Horne

Werthaboulevard 3 6001 HZ Weert
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